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Protokół nr XXVII.2021 
XXVII Sesji Rady Gminy Ręczno 

dnia 9 listopada 2021 r. 
RG.0002.9.2021 

rozpoczęcie godz. 11:00 

zakończenie godz. 11.25 

              Miejsce obrad – sala „Wspólny Dom”  w Ręcznie  
 

         Obecni radni        Nieobecni radni                                                                  
 

1. Betka Włodzimierz              
2. Dembowski Adam 
3. Felecka-Tręda Mariola             
4. Filocha Jan                 
5. Flasz Ewa  
6. Michalski Kazimierz  
7. Ociepa Jarosław 
8. Olszta Małgorzata                
9. Patura Jolanta     
10. Piętos Dominika     
11. Skrobek Marek     
12. Synderecka Agnieszka   
13. Świstak Robert     
14. Zawada Mirosław 

        

O godz. 11:00 Przewodniczący Mirosław Zawada otworzył XXVII Sesję Rady Gminy 
Ręczno, powitał radnych oraz osoby zaproszone na obrady: Wójta Gminy Piotra Łysonia, 
Zastępcę Wójta Marcina Kusa, Skarbnik Bożenę Jarosińską oraz dzielnicowego Komisariatu 
Policji Gorzkowice Marcina Kowalskiego. 

Na podstawie listy obecności w obradach bierze udział 14 radnych, co stanowi 
kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. Listy obecności radnych 
i gości stanowią pisemne załączniki do protokołu. 
 

Punkt 2 
Wnioski do proponowanego porządku obrad 
Radni nie zgłosili zmian do porządku sesji, porządek obrad jak w zaproszeniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Wnioski do proponowanego porządku obrad. 
3. Wnioski do protokołu XXVI sesji Rady Gminy Ręczno. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach między sesjami. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 
6. Bezpieczeństwo mieszkańców gminy – informacja policji. 
7. Realizacja ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach na terenie gminy 

Ręczno. 
8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021. 
9. Informacja o oświadczeniach majątkowych radnych, pracowników urzędu 

i kierowników jednostek. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021–

2030. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ręczno na 2021 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty za zbiorowe odprowadzanie ścieków 

na terenie gminy Ręczno. 
15. Sprawy różne.  
16. Zamknięcie sesji. 
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Punkt 3 
Wnioski do protokołu XXVI Sesji Rady Gminy Ręczno 

Nie zgłoszono wniosków do protokołu XXVI sesji. 
 

Punkt 4 
Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach między sesjami 
Przewodniczący Mirosław Zawada przedstawił informacje o swoich działaniach między 
sesjami - informacja stanowi pisemny załącznik do protokołu. 
 

Punkt 5 
Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami 
Wójt Gminy Piotr Łysoń przedstawił sprawozdanie z ważniejszych działań, podejmowanych 
decyzji oraz wydanych zarządzeń w okresie miedzy sesjami: 

„Ze względu na sytuację pandemiczną streszczę się jak najkrócej i najważniejsze 
rzeczy. W okresie od ostatniej sesji wydałem 19 zarządzeń, głównie dotyczyły zmian 
w planach finansowych i zmian w budżecie.  Wszystkie zarządzania są dostępne do wglądu, 
gdyby państwo byli zainteresowani. Oprócz spraw związanych z bieżącym administrowaniem 
podjęto następujące działania: 

 Budowa wodociągu Łęg-Nowinki inwestycja praktycznie jest skończona, dokonano 
próby ciśnieniowej jeszcze badania i odbiór. 

 Remont szkoły - w związku ze zmianą zakresu zadania, a głównie budową 
i z przystosowaniem pomieszczeń na trzeci oddział przedszkolny odbyliśmy szereg 
spotkań z inspektorem, wykonawcą i projektantem. Zakres robót znacznie się 
zwiększył, zwiększyły się koszty, a to w związku z tym, że pomieszczenia mają inne 
wymagania przeciwpożarowe, budowlane i sanitarne. Trzeci oddział pozwoli nam na 
przyjęcie wszystkich chętnych dzieci. 

 Wykonaliśmy ogrodzenie przy budynku byłego ośrodka zdrowia. 

 Zamontowaliśmy przepusty i ukończyliśmy utwardzanie drogi na Podole. 

 Zamontowaliśmy płyty i ustabilizowaliśmy rów w Paskrzynie w kierunku Brzezia, 
trwało kilkanaście lat, ale w końcu doprowadziliśmy do szczęśliwego finału.  

 Podpisaliśmy też umowę na zakup nagłośnienia do „Wspólnego Domu”  z funduszy 
Unii Europejskiej poprzez „BUD-UJ Razem”. Dostaliśmy wczoraj informację, że 
otrzymamy pieniądze na zakup klimatyzacji w tymże pomieszczeniu.  

 Ogłosiliśmy przetarg na odbiór odpadów komunalnych, wygrała firma FCC Polska 
obecnie nas obsługująca. Wbrew ostatnim trendom szczęśliwie cena nam się nie 
zmieniła i to jest bardzo dobra wiadomość dla mieszkańców.  

Uczestniczę także w wielu spotkaniach reprezentując gminę.  Byłem obecny na pasowaniach 
pierwszych klas w szkole w Stobnicy i w Ręcznie. Dokonaliśmy także wiele prac, napraw 
przy użyciu własnych sił i środków, chociażby wcześniej wspomniany rów w Paskrzynie 
i droga na Podole. Są to może i drobne naprawy, ale także usuwamy awarie, wycinki itp. 
Zaczęliśmy także akcję posesja, odbiło się to sporym echem. Widzimy już pierwsze efekty, 
choćby na oczyszczalni ścieków ilość dowożonych ścieków, akcja będzie sukcesywnie 
kontynuowana. Jestem także obecny na posiedzeniach komisji i w tym miejscu bardzo 
dziękuję państwu radnym za współpracę i cenne uwagi. Byłem także obecny w Łodzi na, 
jakby to nazwać, na ogłoszeniu Polskiego Ładu. Tak naprawdę, szczerze mówiąc, nie wiem, 
po co tam byłem, bo niczego nie ustaliliśmy jeszcze do tej pory, wszystko jest wirtualne, 
wszystko jest w pieleszach jeszcze. Może bez większego roztrząsania tutaj chciałbym 
głównie mieszkańcom powiedzieć, że szum jest może medialny, ale z tego szumu mało 
efektów. 
Dziękuję też pracownikom urzędu gminy za pracę pełną zaangażowania, która przynosi 
dobre efekty i zadowolenie mieszkańców. I jeszcze chciałem wspomnieć, że z panią skarbnik 
byliśmy w Łodzi, podpisaliśmy też umowę na zakup książek do szkół w Ręcznie i w Stobnicy 
na sumę 15 chyba tysięcy, o ile pamiętam i szkoły mają w tej sumie zakupić nowe 
podręczniki. Ze względu na pandemię może nie będę rozwodził się w wywodach.  
Życzę państwu przede wszystkim zdrowia i dobrej współpracy”. 
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Punkt 6 

Bezpieczeństwo mieszkańców gminy – informacja policji 
Informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Ręczno 
w okresie od 1 stycznia 2021 r. do 31 października 2021 r. przedstawił asp. Marcin Kowalski 
z Komisariatu Policji w Gorzkowicach, dzielnicowy gminy Ręczno. Informacja stanowi 
pisemny załącznik do protokołu.   
 

Punkt 7 
Realizacja ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach na terenie gminy 
Ręczno 
Informacja o realizacji obowiązków gminy wynikających z ustawy o utrzymaniu czystości 
i porządku na terenie gminy Ręczno oraz funkcjonowaniu punktu selektywnej zbiórki 
odpadów komunalnych w 2021 roku jest zamieszczona w formie elektronicznej w systemie 
RADA na stronie internetowej gminy i jest tam dostępna, informacja stanowi pisemny 
załącznik do protokołu. 
 

Punkt 8 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Ręczno za rok szkolny 2020/2021 
jest zamieszczona w formie elektronicznej w systemie RADA na stronie internetowej gminy 
i jest tam dostępna, informacja stanowi pisemny załącznik do protokołu. 
 

Punkt 9 
Informacja o oświadczeniach majątkowych radnych, pracowników urzędu 
i kierowników jednostek 
Skany pism z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi oraz Urzędu Skarbowego 
w Piotrkowie Trybunalskim w sprawie oświadczeń majątkowych radnych, pracowników 
urzędu i kierowników jednostek zamieszczone są w formie elektronicznej w systemie RADA 
na stronie internetowej gminy i są tam dostępne, pisma stanowią załączniki do protokołu. 

Przewodniczący Mirosław Zawada poinformował, że Łódzki Urząd Wojewódzki 
w Łodzi stwierdził, że pan Piotr Łysoń złożył poprawnie, z małymi poprawkami, oświadczenie 
majątkowe i nie ma żadnych zastrzeżeń, przewodniczący rady złożył oświadczenie 
kompletne, właściwie wypełnione i przekazane z zachowaniem obowiązującego terminu. 
Radni złożyli również oświadczenia, niektóre z małymi poprawkami, ale wszystkie są 
zaakceptowane. Wobec żadnej osoby nie wystąpiono do centralnego biura antykorupcyjnego 
z wnioskiem o kontrolę oświadczeń majątkowych.  

Zastępca Wójta Marcin Kusa poinformował, że 20 maja 2021 r. do Urzędu 
Skarbowego w Piotrkowie Trybunalskim wpłynęło 7 oświadczeń majątkowych osób: Bożena 
Jarosińska, Bogusława Korpas, Józef Korpas, Elżbieta Krawczyk, Marcin Kusa, Agata 
Studniarek, Małgorzata Woźnica. Było kilka poprawek oświadczeń, poprawki zostały 
uwzględnione i nie wystąpiono do centralnego biura antykorupcyjnego z wnioskiem 
o kontrolę oświadczeń majątkowych.   

 

Punkt 10 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021–
2030 
przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 0 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Filocha Jan; Flasz 
Ewa; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos 
Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 
 

Uchwała nr XXVII.164.2021 Rady Gminy Ręczno z dnia 9 listopada 2021 r. stanowi 
pisemny załącznik do protokołu. 
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Punkt 11 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ręczno na 2021 rok 
 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 0 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Filocha Jan; Flasz 
Ewa; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos 
Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Uchwała nr XXVII.165.2021 Rady Gminy Ręczno z dnia 9 listopada 2021 r. stanowi 
pisemny załącznik do protokołu. 
 

Punkt 12 
Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych 
 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 0 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Filocha Jan; Flasz 
Ewa; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos 
Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -  
 

Uchwała nr XXVII.166.2021 Rady Gminy Ręczno z dnia 9 listopada 2021 r. stanowi 
pisemny załącznik do protokołu. 
 

Punkt 13 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 0 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Filocha Jan; Flasz 
Ewa; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos 
Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

Uchwała nr XXVII.167.2021 Rady Gminy Ręczno z dnia 9 listopada 2021 r. stanowi 
pisemny załącznik do protokołu. 
 

Punkt 14 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty za zbiorowe odprowadzanie ścieków na 
terenie gminy Ręczno 
 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 0 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Filocha Jan; Flasz 
Ewa; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos 
Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 
 

Uchwała nr XXVII.168.2021 Rady Gminy Ręczno z dnia 9 listopada 2021 r. stanowi 
pisemny załącznik do protokołu. 
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Punkt 15 
Sprawy różne 
 

Wójt Piotr Łysoń poinformował, że 11 listopada w Święto Niepodległości o godzinie 11:30 
będzie msza za ojczyznę i złożenie kwiatów.  
 

Punkt 16 
Zamknięcie sesji 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Mirosław Zawada o godz. 11.25 
zakończył obrady stwierdzeniem, że zamyka XXVII Sesję Rady Gminy Ręczno w dniu 
9 listopada 2021 r.  
 
 

 

Protokołowała                       Przewodniczący Rady  
         
Barbara Stępień               Mirosław Zawada 


